
Referat 2020 

Referat af generalforsamling i Kildebrønde 2/3-2020 

 

Oldermandens beretning. 

Marcel fortæller om regnskabet. Det bliver godkendt. 

Der er indkøbt et telt på 10 x 6 m, som kan lejes for 500 kr. for en weekend. 

Kon�ngent fortsæter �l 200 kr. pr husstand pr år. 

Der kan indbetales �l på Mobilpay 26136020, det er vig�gt, man skriver sin adresse i kommentarfeltet, 
indbetaling for 2020 er senest 1/4-2020. 

 

5. Gerd fortsæter i bestyrelsen og Frede og Aage vil gerne fortsæte med at vedligeholde boldpladsen. 

 

6. SPØRGSMÅL �l Teknisk Gruppe 

 

Angående lys fra rundkørsel og under banen. 

 

Der har �dligere være spurgt ind �l dete, vi har ingen løsning �l dete nu, men der skrives �l kommunen. 

 

7. Michala fortæller om ak�vitetsudvalgets mange nye �ltag. (Se opslag) 

 

Hanne (nr. 24) vil gerne hjælpe �l med div ak�viteter i byen. 

 

Flere ældre siger, de ikke ved, hvad der sker i byen. 

 

8. Idéer �l Facebook/hjemmeside skal sendes �l Marcel. 

 

9. Leif valgt �l Revisor. 

 

10. SPØRGSMÅL �l Teknisk Gruppe 

 



”Trekantet” Mark ved rundkørsel (Ved Møllen) der blev snakket om noget udstykning af denne, der skal 
undersøges, hvad der skal ske med dete stykke. 

 

11. Lampe ved ”ældreboligerne” generer lyset om a�en, man må selv tage fat i kommunen om denne (evt 
om de kan sæte en skærm eller noget på den) 

 

12. Der er arrangeret en strikkeklub. 

 

13. Frede vil gerne lave en fiskeklub. 

 

14. Der fortælles om at der er en der kommer og smadrer ruden på Kildebrønde landevej nr 30 

 

Se gerne e�er ”suspekte” typer. 

 

15. Spørgsmål �l Boldplads/Legeplads 

 

Der snakkes om at skaffe midler �l at kunne udbygge denne. Kommunen har godkendt, at der prøves at 
skaffe midler /Fonde �l at lave noget nyt. Børnene i byen bruger ikke legepladsen som den er i dag. Der er 
for ca 8 år siden brugt 56.000 på at lave den �l det den er i dag. Kan pladsen evt lukkes HELT AF, så børn ikke 
har en mulighed for at komme ud. 

 

Referat skrevet af Jan Hoffmann. 


